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1. Opsamling af løse ender etc. 

Vi blev informeret om overvejelser i psykolognetværket i forhold til muligheder og ønsker vedrørende kliniske 

retningslinier. Vi blev især opmærksomme på at selvom de måske efterhånden har størrelse medlemsmæssigt til at blive 

et Selskab under Dansk Psykologforening, så der det et meget lille antal af medlemmerne der er godt rodfæstede i 

Palliation. 

Lederseminar for Hospice og Palliative Team / Enheder blev kort berørt. Der er i forretningsudvalget enighed om at det 

er fint at der kommer størst muligt fokus på, og udbredes viden om kvalitetsudvikling. 

Uddannelsesgruppen er vi ved at kunne sætte i søen. Vi blev enige om at Helle og Henrik, samt hvem der ellers kunne 

deltage skulle holde et møde med dem der vil være i denne koordinationsgruppe, efter en rundspørge til dem der har 

meldt sig og dem der sad i uddannelsesgruppen nedsat af hospiceledere. 

2. Internat. 

Vi færdiggjorde program og skal lave et endeligt inviterende brev. 

Helle ville kikke på om logiet faktisk findes. 

3. Koordinationsgruppe. 

Vi kikkede på tilmeldingerne og er enige om nogle svagheder ved gruppen som er at der er mange hospiceledere, 

lægerne som har meldt sig er generelt ikke fuldtidsarbejdende i palliativ funktion og værst af det hele, der er kun få 

ansøgere som har informeret om særlig gode forudsætninger/kvalifikationer for at lave retningsliner. 

Vi var enige om at vi har dem der har meldt sig som gruppe, men er også enige om at den er lidt større end ventet og 

kun skal udvides hvis det kan kompensere for ovenstående svagheder. 

4. Seminar i januar. 



Lene styrer lokaleafklaringen i Vejle. Super godt flow i det. 

 


